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В статье анализируется ряд вопросов, связанных с досудебным соглашением о сотрудничестве. Отмечается, 
что в целях повышения качества рассмотрения дел в особом порядке при заключении досудебного соглашения о 
сотрудничестве целесообразно неукоснительно соблюдать требования материального и процессуального законо-
дательства при рассмотрении дел в порядке главы 40.1 УПК РФ, учитывать мнение потерпевшего при заключении 
досудебного соглашения о сотрудничестве, о возможности рассмотрения дела в особом порядке, а также другие 
вопросы.
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The article analyzes a number of issues related to the pre-trial cooperation agreement. It is noted that in order to 
improve the quality of cases in a particular order at the conclusion of pretrial agreement on cooperation it is advisable to 
comply strictly with the requirements of substantive and procedural law in considering cases in the order of Chapter 40.1 
of the criminal procedure code of the Russian Federation, to take into account the opinion of the victim at the conclusion 
of pretrial agreement on cooperation, the possibility of case consideration in a special order, as well as other issues.
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